
Studeranderådets föredragningslista 

Datum:   5.4.2023 

Planerad tid: 14:12 – 15:14 

Plats:  Konferensrum Guy VS036 

Närvarande: 

Jennifer Nordberg 1A 

Noah Holm 1B 

Mattick Watkins 1B 

Magnus Karlman 1C, suppleant 

Ted Zetterqvist 1E 

Nellie Höglund 1F 

Sara Andersson 1G 

Julia Valkeapää 2A, sekreterare 

Samuel Dreyer 2C, ordförande 

Matilda Johansson 2C, suppleant 

Saga Lindholm 2D 

William Andersson 2E 

Wilma Andersson 2F, protokolljusterare 

Fredrik Törnroos, lärarrepresentant 

 

§ 38. Inledning 

Ordförande öppnar mötet och hälsar alla välkomna. 

 

§ 39. Beredning av förslag på nya stadgar 

Studeranderådet bereder förslagen på nya stadgar för tredje och sista gången för att kunna 
godkänna dem vid ett senare tillfälle.  

 

§ 40. Rapporter 

Studeranderådets representanter i skolans och studeranderådets olika grupper meddelar hur 
arbetet fortskrider. 

Bärkrafts ungdomsråd 

- Man har haft en riksdagsdiskussion med riksdagskandidater från åländska partier. 
Träffen var mycket lyckad 

Friskvårdsgruppen 

- Man har återigen haft en lyckad schackturnering 
- Det kommer traditionsenligt hållas en volleybollsturnering i slutet på period 5 
- Man organiserade vinterfriluftsdagen då studerande gjorde utfärder till bland annat 

Germundö, Dalkarbyträsk mm. 
- Gruppen har även organiserat en medveten närvaro/avslappningsvecka då man slappnar 

av 5 minuter per dag under lektionstid 



Hållbarhetsgruppen 

- Man har funderat på att sälja vattenflaskor med lussetryck 

Abi-tröj gruppen 

- Arbetet med abi-tröjorna för nästa år har börjat och man kommer använda sig av samma 
tryckeri, och begär en offert för beställningen 

 

§ 41. Studerandekort 

- Samuel, Saga och William tar ansvar för att föra arbetet med studerandekorten vidare, 
Julia vidarebefordrar information till dem. 

 

§ 42. Medlemmar i Bärkrafts ungdomsråd 

Studeranderådet håller val till medlemskap i Bärkrafts ungdomsråd. Maximalt antal 
medlemmar är 3 ordinarie och lika många suppleanter. 

- Ärendet bordläggs till nästa möte då alla nuvarande representanter inte är på plats och 
därmed inte kan uttrycka om de har intresse av att fortsätta. 

 

§ 43. Övriga ärenden 

ERIK 

- FSS ordnar årligen ERIK (Elevriksdagen) dit vem som helst är inbjuden och det skulle 
vara av stor vikt om vi från studeranderådets håll kunde skicka iväg någon/några 
representanter. 

- Saga och Matilda J åker iväg för att representera studeranderådet, Fredrik pratar med 
rektorn om att skolan står för resan och deltagandet. 

Studeranderådets tavla  

- Utanför klassrummet Avogadro har studeranderådet en egen tavla som för nuvarande 
inte utnyttjas till sin fulla potential. Matilda J utses till tavelminister och tar han om 
arbetet med tavlan. Förslag om att man ska hänga upp kallelser till möten, tidigare 
protokoll samt en frågelåda 

Sum up  

- Inför Konserten till förmån för Ukraina förra läsåret inköptes en SumUp 
kortbetalningsmaskin som då skrevs på Matilda Guseff. I ett försök att förflytta kontot 
till studeranderådet har det uppdagats att detta inte är möjligt på något sätt som helst. 

Räkna Med Johnny 

- Fredrik har återigen pratat med MKH om det inte skulle finnas plats för 
långmatematikerna på RMJ och Marcus skulle prata om Johnny. Man skulle eventuellt 
kunna ha någon form av lista där man kunde se hur många som skulle vara intresserade 
av att gå till RMJ och se om det är möjligt att de kommer med. 



§ 44. Avslutning 

Ordförande avslutar mötet klockan 15:14. 

 


